
RADOSŤ ZO SPOLOČNÝCH 
MAJSTROVSTIEV SLOVENSKA V 
ŠPORTOVEJ GYMNASTIKE 

27.11.2023 | Ján Novák 

  

 

To, že sme sa po rokoch vrátili k spoločným majstrovstvám mužskej a ženskej 
gymnastiky je pre mňa najväčším úspechom Slovenskej gymnastickej federácie. 

Spoločné Majstrovstvá Slovenska sa konali opakovane v Trnave v rokoch 1996, 1997, 
2001 a 2003. Okrem toho Majstrovstvá ČSSR mužov a žien rokoch 1980 a 1988, 
Medzinárodná spartakiádna súťaž v roku 1979, Medzištátne trojstretnutie mužov 
ČSSR-Francúzsko a súčasne ČSSR-Holandsko žien a v roku 1984 súťaže Družba 
juniorov a junioriek. Podotýkam, že vo všetkých prípadoch prepravu a stavanie 
náradia zabezpečoval výlučne domáci klub. V minulom roku sa SGF a domácemu 
klubu podarilo pripraviť EYOF v Banskej Bystrici taktiež pre juniorov a juniorky na 
vysokej medzinárodnej úrovni. Obrovskou devízou EYOFu bola vynikajúca spolupráca 
s cca 50 dobrovoľníkmi zo všetkých sekcií SGF, vrátane viacerých trénerov, ktorí sa 
postarali o inštaláciu náradia. Áno, to bola pravá tvár SGF! 

Myšlienka usporiadať galaprogram vznikla na SGF už pred viacerými rokmi. V roku 
2020 sme už aj začali prípravy (akcia bola plánovaná v Malinove), vtedy ešte bez 
parkúru, trampolín a akrobacie. Myšlienka prezidentky SGF usporiadať galaprogram 
spoločne so súťažami mužskej a ženskej gymnastiky vyvolávala vo mne veľké obavy. 
Hlavne v tom, ako skĺbiť takéto dve veľké akcie a to všetko vo dvoch dňoch. 

https://www.sgf.sk/sk/gallery/document/24101/16667


 

Osobne sa skláňam pred prácou prezidentky SGF a celého kolektívu zo sekretariátu, 
ktorý akciu pripravoval niekoľko mesiacov popri veľkom vyťažení pri dennodennej 
práci na sekretariáte. Do príprav sa veľmi aktívne zapojila i marketingová pracovníčka 
SGF, Darina Engler a predsedníčka sekcie Gymnastiky pre všetkých, Laura Koštialová. 

Už pri prvom stretnutí v Poprade sme nadobudli presvedčenie, že akcia má nádej na 
úspech. Hlavne po rozhovoroch s Ivanou Krivjanskou (predsedníčkou domáceho 
klubu GY-TA Poprad), viceprimátorom Štefanom Pčolom (mimochodom bývalý 
majster sveta v cyklotriale), či po rozhovore s vedúcim Arény Poprad, 
pánom Ladislavom Gromovským, ktorá patrí k najkomplexnejším na Slovensku. 
U všetkých bola od začiatku snaha pomôcť. Taká bola aj realita pri realizácii tohto 
náročného procesu. Všade ústretovosť, ochota pomôcť. Akcia by sa nezaobišla bez 
veľmi kvalitného ozvučenia, či osvetlenia, nehovoriac o streamovaní celej akcie už so 
stálym partnerom AltTag Media, ktorí spolupracujú so SGF pri realizácii všetkých 
veľkých projektov v posledných troch rokoch. 

Hodnotenie samotných súťaží prenechám na kompetentných, z môjho pohľadu je 
zarážajúci počet pretekárov mládeže, kde v niektorých vekových kategóriách bol 
počet priam žalostne nízky. 

Galaprogram predčil všetky očakávania. Na prípravu bolo veľmi málo času, športoví 
gymnasti boli z dôvodu prípravy na súťaž nepripravení. Obrovský kus práce vykonali 
Erika Brandnerová, Martin Sák a Silvia Ruščinová. Vďaka trénerom boli vystúpenia 
športového aerobiku, modernej gymnastiky, parkúru, trampolín, akrobacie 
a gymnastiky pre všetkých veľmi dobre pripravené. Športoví gymnasti a gymnastky 
sa vo finále prekonali a asi málokto by uveril, že sa pripravovali len niekoľko hodín. 
K veľkému úspechu iste prispelo plné hľadisko nadšených divákov. 

Ako ďalej? Nájdu sa ďalší organizátori ochotní podstúpiť enormnú námahu a bude 
tradícia spoločných majstrovstiev Slovenska pokračovať? Bude pokračovať taktiež 
začatá tradícia galaprogramov? Som presvedčený, že áno. Máme veľa schopných 
ľudí v kluboch, ktorí iste čakajú na svoju príležitosť dôstojne prezentovať 
gymnastické športy na Slovensku. 

                                                                                                                                      

 


